

ANNOUNCEMENTS/ANNONCES

The *Canadian Counsellor* is pleased to present the following guest editors and their theme issues:

Theme: COUNSELLING WITH FAMILIES Guest Editor: D.D. Sawatzky Issue: January 1979

The focus of this edition will be on working with families. Papers will be included which relate to family dynamics, to facilitating growth and change within families as well as to assessing aspects of family functioning through research or evaluation. The deadline for submission has been extended to April 30, 1978. Please write:

Dr. D.D. Sawatzky
Guest Editor — Canadian Counsellor
Department of Educational Psychology
University of Alberta
Edmonton, Alberta
T6G 2G5

Theme: PROGRAMS AND RESEARCH IN CAREER COUNSELLING

Guest Editor: George Fitzsimmons Issue: July 1979

This special issue of the *Canadian Counsellor* will focus on Vocational Guidance in Canada. Authors from school systems, counselling centres and universities are invited to contribute articles. We want to include new or effective programs underway or planned for all age groups, elementary to geriatrics. If you have completed a study investigating an aspect of career counselling such as testing, visits, information, career maturity, work study, curriculum revisions, career counselling competencies, budgeting, accountability, please let us hear from you. A letter of intent by May 30, 1978 will help determine size and content of this issue. Write to:

George Fitzsimmons, Ph.D.
Guest Editor — Canadian Counsellor
Department of Educational Psychology
University of Alberta
Edmonton, Alberta
T6G 2G5

Le Conseiller Canadien vous présente les rédacteur invités ci-dessous et le thème de leur numéro:

Thème: LA CONSULTATION AUPRÈS DES FAMILLES

Rédacteur invité: D.D. Sawatzky Numéro: janvier 1979

Ce numéro discutera les interventions qu'on peut utiliser dans notre travail avec les familles. Il inclura des articles qui se rapportent à la compréhension de la dynamique familiale, de la facilitation de l'épanouissement et du changement dans les familles ainsi que l'étude de certains aspects du fonctionnement de la famille par la recherche ou l'évaluation. La date limite pour la soumission d'articles vient d'être remise au 30 avril 1978. Prière d'écrire à:

Dr. D. D. Sawatzky
Rédacteur invité — Conseiller Canadien
Department of Educational Psychology
University of Alberta
Edmonton, Alberta
T6G 2G5

Thème: LES PROGRAMMES ET LA RECHERCHE

EN ORIENTATION PROFESSIONNELLE

Rédacteur invité: George Fitzsimmons Numéro: juillet 1979

Ce numéro spécial du *Conseiller Canadien* portera sur l'Orientation professionnelle au Canada. On invite des auteurs provenant de systèmes scolaires, de centres d'orientation et d'universités à nous soumettre des articles. Nous désirons aborder tant les nouveaux programmes que ceux déjà en marche, de même que tout programme qui s'adresse aux gens de tout âge, de l'élémentaire jusqu'à l'âge d'or. Si vous avez complété l'étude d'un aspect de l'orientation professionnelle tel que l'évaluation, les sessions de rencontre, l'information, l'étude et la pratique d'un métier, la révision du curriculum, les compétences exigées dans l'orientation professionnelle, la préparation de budgets, ou la justification, n'hésitez pas à nous donner signe de vie. Une lettre décrivant votre contribution aidera à préciser l'ampleur et le contenu de ce numéro. Prière d'écrire avant le 30 mai 1978 à:

George Fitzsimmons, Ph.D.
Rédacteur invité — Conseiller Canadien
Department of Educational Psychology
University of Alberta
Edmonton, Alberta
T6G 2G5